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Abstract (en)
[origin: US2015279513A1] An electrical device is provided having a crosslinked layer intended to surround or surrounding an elongated electrically
conducting component, where the crosslinked layer is obtained from a polymer composition having at least one olefin polymer (A), and a crosslinking
agent (B) having one or more oxazoline functional groups. The polymer A has one or more reactive functional groups capable of reacting with the
oxazoline functional group of the crosslinking agent B.

Abstract (fr)
La présente invention concerne un dispositif électrique (1,20,30) comprenant une couche réticulée (3,4,5,21,22,23,31,32) destinée à entourer ou
entourant un élément électriquement conducteur allongé, caractérisé en ce que la couche réticulée est obtenue à partir d'une composition polymère
comprenant : - au moins un polymère d'oléfine (A), et - un agent de réticulation (B) comprenant une ou plusieurs fonctions oxazoline, le polymère A
comprenant une ou plusieurs fonctions réactives apte(s) à réagir avec la fonction oxazoline de l'agent de réticulation B.
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